
Referat FAU-møte mai 
 
Dato:   Onsdag 14.05.25 
Klokkeslett:  Kl. 18-20 
Møteleder:  Geir Olsen (rektor)  
Deltakere:  FAU-representanter, rektor Geir Olsen og avdelingsleder Maren Songe-Møller   
Sted:   Lervig skole, inngang ved trappetårnet/hagltårnet Ryfylkegaten 49  
 

Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

1 14.05.25 Generell 
informasjon 
fra ledelsen 
Lervig skole 

Rektor orienterte om bemanning og forberedelser til skolestart. Skolen har per nå 60 ansatte og 
har mottatt over 300 søknader, noe som har gitt et bredt og sterkt kompetansemiljø. Det er 
gjennomført overføringsmøter med Nylund og Storhaug skoler for elever med behov for ekstra 
tilrettelegging. 

Ved klasseinndeling tas det pedagogiske og faglige hensyn i samarbeid med avgiverskolene, i 
større grad enn kun geografiske forhold. For kommende 1. klasse er det hovedsakelig 
informasjon fra barnehagene som legges til grunn, og her vil geografi veie tyngre. 

Innredning og utstyr er under kontroll og på plass til skolestart. For skoleåret 2025/2026 vil det 
være felles tidsramme for timeplan på alle trinn, med oppstart kl. 08:15. Det etableres tre klasser 
på 1. trinn. På 3. og 5. trinn vil det være doble kontaktlærere, og disse trinnene er nå fulle – 
søkere til disse trinnene vil derfor kunne få avslag. Mer informasjon om dette gis på 
foreldremøtet. 

Geir 

2 14.05.25 Oppstart 
Lervig skole Oppstart SFO, STOLT og ordinær undervisning 

Rektor informerte om aktiviteter og viktige datoer i forbindelse med oppstarten av skoleåret. 
FAU-møte ble avholdt 14. mai, og elevrådsmøte ble gjennomført 16. mai. For kommende elever 
på 1. trinn blir det besøksdag 10. juni, der barna kommer sammen med barnehagen, og 
foreldremøte holdes samme dag. Besøksdag for 2.–6. trinn er satt til 12. juni, hvor lærerne følger 
elevene ned til skolen. 

Geir 



Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

SFO har oppstart 4. august. Foreldre vil motta detaljert informasjon om oppmøtested og levering 
før åpning. Første skoledag for alle elever er 14. august, og den offisielle åpningen av skolen er 
planlagt til 21. august. Denne markeringen vil i første omgang være for spesielt inviterte. 

 
3 14.05.25 Ny strategi 

for kvalitet i 
Stavangersk
olen 
 

 
https://www.digirogaland.no/barnehage-og-skole/planer-og-strategier/ 
Stikkord i ny plan; glede, motivasjon, foreldresamarbeid: Harmonerer med det vi tenker om 
hjernevennlig skole.  
 

Geir 

4 14.05.25 Skoleregler  
https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoleregler-for-stavanger-kommu
ne/#10--10-skolen-trinnet-og-klassen-sine-egne-regler 
FAU ved Lervig skole er enige om å følge Stavanger kommunes regler for mobilbruk i skolen. Det 
skal innføres et mobilhotell hvor elevene leverer inn mobiltelefonen ved ankomst og henter den ut 
etter skoletid. Mobilbruk er ikke tillatt i skoletiden eller på skolens område. Formuleringen "som 
hovedregel" fjernes, og det presiseres at mobiltelefonene skal oppbevares i mobilhotell. Det er 
viktig å kommunisere tydelig til elevene at det finnes risikoer ved mobilbruk, som tyveri, deling av 
koder og snikfilming. FAU understreker også at innleveringsordningen må gjennomføres på en 
måte som ikke oppleves som stigmatiserende. 
 

Ledelsen 

5 14.05.25 Trafikk- 
oppfølging 

Ledelsen orienterte om møte og befaring som ble gjennomført 07.05 med trafikkavdelingen i 
kommunen og fylket. Det ble opplevd at innspillene fra rektor ble tatt på alvor, og en ny befaring 
vil finne sted etter skolestart. I Haugesundsgata, som er fylkesvei og en viktig ferdselsåre, er det 
strengere føringer for merking og trafikksikring. Det innføres midlertidig 40-sone, med vurdering 
av om dette bør justeres til 30-sone basert på målinger. Sjakkfelt er oppmålt på alle gangfelt, og 
det vil bli installert ekstra sterk belysning i gaten. Skolen har fått innvilget søknad om port fra 
skolegården ut mot gaten. Det vil også foregå byggearbeid rundt det gamle Rema-bygget. FAU 
planlegger å lage kart og tegne opp trygge ruter elevene kan følge til og fra skolen. 
 

 
FAU: 
Camilla  
Ida 
Patricia 
Martine 
Jens 
Marit 

6 14.05.25 Hjerne- 
vennlig 
skole og 
prosjekt- 
stilling 

Det ble gitt informasjon om bakgrunn, organisering og målsettinger for et treårig prosjekt knyttet 
til en 50 % stilling på Lervig skole. Prosjektet bygger på kunnskap om den tredelte hjernen, 
utvikling og regulering, og tar utgangspunkt i konseptet «Hjernevennlig skole», som har fått stor 
oppmerksomhet både i Stavanger og nasjonalt. Alle foreldre vil få en grundigere innføring i dette 
på kommende foreldremøte. 
 
 

Geir 

https://www.digirogaland.no/barnehage-og-skole/planer-og-strategier/
https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoleregler-for-stavanger-kommune/#10--10-skolen-trinnet-og-klassen-sine-egne-regler
https://www.stavanger.kommune.no/barnehage-og-skole/skole/skoleregler-for-stavanger-kommune/#10--10-skolen-trinnet-og-klassen-sine-egne-regler


Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

7 14.05.25 Årshjul 
klassekonta
kter 

FAU ved Lervig skole ønsker å utarbeide et årshjul for klassekontakter, inspirert av modellen fra 
Nylund skole. To medlemmer av FAU har tatt på seg ansvaret for å utvikle dette. Årshjulet vil 
være et nyttig verktøy, særlig i oppstartsfasen, og knyttes også til KFU sitt prosjekt "Foreldre vil 
med i flokken rundt barnet", som er initiert av Kommunalt Foreldreutvalg i Stavanger. 

 
 
Ida 
Helene, 
Margrethe 

8 14.05.25 SoMe 
kampanjen  

Nylund skole har igangsatt en kampanje. Det er laget en SoMe-brosjyre som er sendt ut til alle 
foreldre. Lervig skole ønsker å videreføre dette arbeidet også på Lervig. Vi sender ut brosjyren 
på Vigilo og linker ut på nettsiden vår.  
 

Maren 
 

9 14.05.25 Eventuelt  
Eventuelt – innmeldte og spørsmål som kom opp  

Følgende saker ble tatt opp: 

Sikkerhet i skolegården 
En foresatt meldte inn bekymring rundt sikkerheten i skolegården, som også har vært tema i flere 
henvendelser fra andre foreldre. Det gjelder blant annet høyde på gjerder, kanter, fallhøyder, 
ramper og trappetårn. Skoleledelsen har formidlet noen av de samme bekymringene til 
Stavanger kommune. Det opplyses at alle løsninger følger lovkrav og bygger på prinsipper for 
universell utforming. Når det gjelder trappetårnet, har kommunen satt opp ekstra sikring utover 
kravene. 

Når det gjelder vakthold i skolegården, vurderes dette som håndterbart sammenlignet med andre 
skoler i nærheten av sjø, skog eller trafikkerte områder. Skolen vil etablere en god vaktplan med 
soner for friminutt og er spesielt oppmerksomme i utsatte soner. Ledelsen vil igjen ta kontakt med 
Stavanger kommune og deres sikkerhetskonsulent for en ny gjennomgang. 

Kameraovervåking 
Det er viktig å etablere en god kultur fra start og unngå at skoleområdet blir et samlingssted etter 
skoletid der det skjer uheldige ting. Derfor oppfordrer skolen foreldre å legge turen innom her. Det 
er installert kameraer på innganger og strategiske steder, men kun aktivert på ettermiddag og 
kveld. Kameraene er ikke i bruk i skoletiden, og det er strenge regler for lagring og tilgang. 
Ytterligere skilting med informasjon om kameraovervåkning kommer. FAU Lervig stiller seg 
positiv til tiltaket. Det kom også innspill om muligheten for lyssensorer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
Kake:: 
Jens, 
Ida, 
Marita, 
Monica, 
Vaka, 



Sak Dato Tittel Detaljert Ansvarlig 

Foreldremøte 10. juni – kakebaking 
Praktisk informasjon om foreldremøtet, inkludert kakebaking, ble diskutert. 7 foreldre har meldt 
seg til baking. 

Lekser og leksehjelp 
Skolen er lovpålagt å tilby leksehjelp. FAU ønsker i tillegg at det tilrettelegges for at elever kan 
gjøre lekser på SFO, for eksempel ved å ha tilgjengelige roligere områder. Skolen har ikke 
bestemt seg for om den skal være leksefri eller ha redusert lekseomfang. FAU ønsker 
medvirkning fra ansatte og dialog om dette, i tråd med prinsippene for hjernevennlig skole. 
Temaet vil tas videre som en større diskusjon sammen med alle ansatte. 

Spørsmål fra foreldre 

1. Blir det port fra skolegården mot Haugesundsgata, i begge åpningene? 
 – Svar: Det er bestilt port mot Haugesundsgata, og den skal være på plass før 
skolestart. 
 

2. Vil barnehagens uteområde også være åpent som nærmiljøpark? 
 – Svar: Skolen styrer ikke bruken av barnehagens område. Det er ikke låst på 
ettermiddagstid, så dersom det ikke skal være åpent, må det skiltes med adgang 
forbudt. 

 
 

Jan-Erik, 
melkefri 
kake: 
Martine. 

 
 


